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Administration soder@stockholm.se

Från:
Skickat: den 24 oktober 2020 14:36
Till: Administration soder@stockholm.se
Ämne: Medborgarförslag: Satsning på fritidsgård för ungdomar i Hammarby sjöstad

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Har meddelandeflagga

Bakgrund  
Jag är förälder till en pojke som är 13 år. Han och många i hans ålder är ute på kvällar och helger och klagar på att 
det inte finns något att göra. Det är positivt att de går ut och umgås istället för att sitta hemma tycker vi. 
Fryshuset finns i området men har främst en annan målgrupp än lokala ungdomar, det är i alla fall min bild. Det är 
inte heller tillräckligt för det stora underlag med ungdomar som finns redan nu och ett antal år framåt. 
Den lokala gruppen med nattvandrare i Hammarby sjöstad redovisar ett ökat antal ungdomar som är ute och som 
behöver både både vuxennärvaro och sysselsättning.  
 
Förslag  
Att stadsdelen tar fram statistik för antalet tonåringar/ungdomar i sjöstan nu och under kommande år? 
Att staden/stadsdelen gör särskilda satsningar i området i syfte att sysselsätta ungdomar och därmed hålla dem 
borta från gatorna på kvällstid. Primärt under höst och vinter när det är kallt och mörkt. 
 
En möjlighet kan vara att öppna upp och bemanna de kommunala skolorna på helgerna. Så var det när jag växte upp 
utanför Göteborg. Det fanns möjlighet att se film, pingisbord, kortspel mm. Väldigt populärt. 
 
Behov och historik  
Det har varit mycket fokus på förskolor och skolor. Det känns som om ungdomarnas lokala behov av fritidsgårdar 
med sysselsättning därför inte riktigt har tagits om hand. Behovet har dessutom ökat under corona när det är svårt 
att gå hem till varandra, och andra aktiviteter har ställts in.  
En satsning på detta förebyggande arbete skulle kunna spara resurser i andra budgetar, tex hos polisen. 
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